
                                   PROTOKÓŁ  Nr XXXVII/2017 
 
z  XXXVII Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój, odbytej w dniu 28 grudnia 2017 r. w budynku administracyjnym 
Urzędu Gminy w Solcu-Zdroju, w godz. 8°° do 8.55. 
        
             Ad.1.  Otwarcia XXXVII Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój dokonał Przewodniczący Rady Gminy Paweł 
Patrzałek.  Przywitał obecnych  na Sesji radnych Rady Gminy Solec-Zdrój,  Przewodniczącego Rady Powiatu 
Andrzeja Gądka,  Wójta Gminy Adama Pałysa, sołtysów i kierowników referatów Urzędu Gminy oraz 
pozostałych gości .   
       Przewodniczący Rady poinformował,  że na ogólny stan 15 –tu radnych obecnych jest   
12-tu , co stanowi   quorum uprawnione do podejmowania prawomocnych uchwał.  
Nieobecni na Sesji radni:  Teresa Sowula, Czesław Zeliasz, Marek Kasperkowicz. 
Lista obecności – w załączeniu. 
             Ad.2. Przewodniczący Rady  Paweł Patrzałek przedstawił porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie XXXVII Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój. 
2. Przyjęcie porządku XXXVII Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój. 
3. Przyjęcie Protokołu z XXXVI Sesji Rady Gminy. 
4. Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na XXXVI Sesji Rady Gminy Solec- Zdrój. 
5. Informacja o zarządzeniach wydanych przez Wójta Gminy.  
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Podjęcie uchwał: 
a/  w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Solec-Zdrój na 2018 rok, 
b/  w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Solec-Zdrój na lata 2018 – 2025, 
c/  w sprawie zmiany budżetu gminy Solec-Zdrój na 2017 r. 
8. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 
9.Wolne wnioski i zapytania. 
10.Zakończenie obrad. 
Powyższy porządek radni przyjęli jednogłośnie, bez uwag.   
               Ad.3. Nikt z obecnych nie wniósł żadnych uwag do protokołu z  XXXVI Sesji Rady Gminy. Protokół 
uznany został za przyjęty .                                                                                                                     
                Ad.4 . Wójt Adam Pałys przedstawił sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na  XXXVI Sesji 
Rady Gminy Solec-Zdrój.  
Radni nie zgłosili żadnych uwag. 
Sprawozdanie - w załączeniu. 
                Ad.5. Następnie Wójt  Adam Pałys przedstawił informację o zarządzeniach wydanych  w okresie 
między Sesjami. 
Nie zgłoszono uwag ani zastrzeżeń.  
Informacja – w załączeniu. 
                 Ad.6. W interpelacjach i zapytaniach radnych głos zabrali: 
Radny Paweł Fortuna: 
- Jak wygląda sprawa montażu barierek przy drodze krajowej? 
Radny Włodzimierz Grabda: 
- Podziękował Wójtowi za ustawienie w Piasku Małym  przystanku autobusowego dla dzieci. 
Radny Paweł Koźbiał: 
- do powiatu: Co z wysokością  opłaty za umieszczanie urządzeń w pasie drogowym? 
Radny Stanisław Żelazny: 
- do powiatu: Środki za  które miał być zrobiony chodnik w Świniarach przeznaczyć na inne zadanie. 
- Co z budową komisariatu w Solcu-Zdroju? 
 
Radny Jan Żubrowski: 
- Czy wiadomo coś na temat usług rehabilitacyjnych  w Solcu-Zdroju w ramach umowy z NFZ?  W dalszym 
ciągu są duże oczekiwania społeczne w tym zakresie. 
- Wnioskuje o przygotowanie informacji dotyczącej świadczeń 500+ , a w szczególności ile  dzieci do 18 roku 
życia korzysta ze świadczeń, ile z tej liczby otrzymuje świadczenia na pierwsze dziecko w rodzinie i jaka to 
kwota ogólna w skali roku? 
Radny Adrian Babiarz: 
- Wyczyścić przepust na drodze gminnej w kierunku Wójczy. 
- Czy w 2018 r. będzie budowany chodnik w Piestrzcu? 



    Ad.7a/  Przewodniczący Rady Paweł Patrzałek poinformował, że   projekt uchwały  w sprawie 
uchwalenia budżetu Gminy Solec-Zdrój na 2018 rok był omawiany na posiedzeniach komisji i otrzymał ich 
rekomendację.  
Skarbnik Gminy Zofia Kopeć przedstawiła uchwały II Składu Orzekającego  Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Kielcach , pozytywnie opiniujące zarówno projekt budżetu gminy Solec-Zdrój na 2018 rok jak i możliwości 
sfinansowania deficytu budżetu planowanego w projekcie uchwały budżetowej Gminy Solec-Zdrój na 2018 rok. 
W punkcie tym przedstawiła również uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej pozytywnie opiniującą projekt 
wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec-Zdrój na lata 2018 – 2025. 
Przewodniczący Rady odczytał  uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Solec-Zdrój na 2018 rok  . 
Nikt z radnych nie zgłosił pytań ani uwag w związku z czym uchwała została poddana  pod głosowanie . 
Uchwała została przyjęta 12 -oma głosami „za”, 0 – przeciw, 0 –  wstrzymujących  się. 
Uchwała nr XXXVII/212/2017  – w sprawie  uchwalenia budżetu Gminy Solec-Zdrój na 2018 rok  - w 
załączeniu. 
              Ad. 7b/  Przewodniczący Rady Paweł Patrzałek poinformował, że   projekt uchwały  w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Solec-Zdrój na lata 2018 – 2025  był omawiany na posiedzeniach 
komisji i otrzymał ich rekomendację.  
Przewodniczący odczytał powyższą uchwałę . 
Nikt z radnych nie zgłosił pytań ani uwag w związku z czym uchwała została poddana  pod głosowanie . 
Za przyjęciem głosowało 12 radnych,  
przeciw – 0 radnych, 
wstrzymało się – 0 radnych .  
Uchwała nr XXXVII/213/2017 w  sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Solec-Zdrój na lata 2018 – 
2025 – w załączeniu. 
             Ad.7c/  Przewodniczący Rady Paweł Patrzałek poinformował, że   projekt uchwały  w sprawie zmiany 
budżetu Gminy na 2017 rok był omawiany na posiedzeniach komisji i otrzymał ich rekomendację.  
Przewodniczący odczytał powyższą uchwałę . 
Nikt z radnych nie zgłosił pytań ani uwag w związku z czym uchwała została poddana  pod głosowanie . 
Za przyjęciem głosowało 12 radnych,  
przeciw – 0 radnych, 
wstrzymało się – 0 radnych .  
Uchwała nr XXXVII/214/2017   w sprawie zmiany budżetu Gminy Solec-Zdrój na 2017 rok – w załączeniu.                    
             Ad.8. Odpowiedzi na zgłoszone pytania i interpelacje udzielili: 
Wójt Adam Pałys: 
- Nie ma pisemnej odpowiedzi na pismo dotyczące budowy barierek i zjazdów przy drodze krajowej w 
Zielonkach. Natomiast z  ustnych wyjaśnień wynika , że nie zakończono jeszcze prac budowlanych przy tej 
drodze. 
- Od  5 lat ubiega się o utworzenie rehabilitacji w Solcu-Zdroju. Teraz NFZ ogłosił konkurs na te usługi, będzie 
więc złożona oferta. W ośrodku zdrowia jest przygotowany odpowiedni lokal, są rehabilitantki, które będą 
prowadzić usługi rehabilitacyjne.  
- Na świadczenia 500+ przypada ok. 300 tys. zł. miesięcznie, w skali roku jest to kwota  
3 mln 600 zł. , 557 dzieci w wieku do 18 roku życia w 348 rodzinach pobiera świadczenie 500+, w tym na 
pierwsze dziecko przypada 194 świadczenia. 
Przewodniczący Rady Powiatu Andrzej Gądek: 
- Wpływy z opłat za umieszczenie urządzeń w pasie drogowym stanowią dochód powiatu . Radni nie 
przychylają się do obniżenia stawek, niemniej jednak  przedstawi wniosek radzie powiatu.  
- Środki, za które miał być budowany chodnik w Świniarach zostały zabezpieczone , na dzień dzisiejszy nie wie 
na co będą przeznaczone. 
Komendant Komisariatu Policji w Solcu-Zdroju Janusz Gręda: 
-  O budowie komisariatu policji w Solcu-Zdroju decyduje komendant wojewódzki i powiatowy. Ich zdaniem 
działka, którą  Wójt chce przeznaczyć pod tę inwestycję nie spełnia warunków technicznych. Rozmowy na ten 
temat będą jeszcze prowadzone. 
- Przedstawił podsumowanie działalności komisariatu policji w Solcu-Zdroju za 2017 rok. 
              Ad.9. W wolnych wnioskach i zapytaniach głos zabrali: 
Wójt Adam Pałys przedstawił rozdysponowanie rezerwy budżetowej wyodrębnionej na  2017 rok. 
Sesja zakończyła się wspólnymi życzeniami noworocznymi. 
             Ad.10. W związku z wyczerpaniem się porządku obrad Przewodniczący  Rady Gminy Paweł 
Patrzałek  dokonał zamknięcia XXXVII Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój. 
 
Protokołowała:                                                                                Przewodniczący  Rady 
Danuta Grabda                                                                                    Paweł Patrzałek 


